

## INFLUENZA

FINLAND (information dated 15 May 1971). — Scattered outbreaks of influenza-like illness have occurred in the south and east of the country.

During the past week, one strain of virus B was isolated and serological evidence of infection with virus B was obtained in 10 cases (11 cases the previous week)

MALAYSIA —<sup>1</sup> In *Sarawak*, an outbreak of influenza-like illness has occurred in *Simanggang*, a place located 125 miles south-east of *Kuching* and accessible by road. It started early in April and had ended by the end of the month. Serological examinations are under way.

## GRIPPE

FINLANDE (information en date du 15 mai 1971). — Des poussées éparses d'affections d'allure grippale se produisent dans le sud et l'est du pays

Pendant la semaine écoulée, une souche de virus B a été isolée, et l'infection à virus B a été mise en évidence par les examens sérologiques dans 10 cas (11 cas la semaine précédente).

MALAISIE —<sup>1</sup> A *Sarawak*, une poussée d'affections d'allure grippale s'est produite à *Simanggang*, localité située à 200 kilomètres au sud-est de *Kuching* et accessible par la route. Elle commença début avril et se termina vers la fin du mois. Les examens sérologiques sont en cours.

SWEDEN (information dated 8 May 1971). —<sup>1</sup> There has been a certain increase in the number of cases of influenza-like illness observed by private practitioners in *Stockholm*, *Malmo* and *Gothenburg*, but no significant rise in the number of claims for sickness benefit

Nine strains of virus B were isolated in *Stockholm* and, from 34 cases, serological evidence of infection with virus B was obtained in the south, the west and the centre of the country. Evidence of infection with virus A was also obtained from two cases, in *Stockholm* and *Linköping*

<sup>1</sup> See No 17, p 161.

<sup>2</sup> See No 19, p 193

SUÈDE (information en date du 8 mai 1971). —<sup>1</sup> On note une certaine augmentation du nombre des cas d'affections d'allure grippale observés dans les cabinets médicaux de *Stockholm*, *Malmö* et *Göteborg*, sans augmentation significative du nombre des demandes de remboursement pour congé de maladie

Neuf souches de virus B ont été isolées à *Stockholm* et, dans 34 cas, l'infection à virus B a été mise en évidence par les examens sérologiques dans le sud, l'ouest et le centre du pays. En outre, l'infection à virus A a été mise en évidence dans deux cas, à *Stockholm* et *Linköping*

<sup>1</sup> Voir N° 17, p. 161

<sup>2</sup> Voir N° 19, p. 193